

Sugar Rush Campaign – T&Cs

SWEET PASS A <FOR SPECIFIED CAKES>

- 二維碼持有人可於即日至 2021 年 3 月 31 日（「有效期」）到 K11 Art Mall 參與商戶購買指定蛋糕，可享買一送一優惠。每日蛋糕供應數量有限，送完即止。有關詳情可向各參與商戶查詢。

- 參與商戶包括: <百味堂、La Creation de Gute、La Famille、Pound & Roll、Shaz Confections、Sweet Fashion House、Twinkle Baker Décor>

- 各參與商戶詳情:

Baekmidang 百味堂 - 惠顧指定蛋糕（價值 HK\$45）可享買一送一優惠，贈送之蛋糕以同等價值為準。產品供應有限，送完即止。

La Creation de Gute - 惠顧指定蛋糕（價值 HK\$30-34）可享買一送一優惠，贈送之蛋糕以同等價值或較低者為準。產品供應有限，送完即止。

La Famille - 惠顧指定蛋糕（日本柚子/榛果炭燒咖啡/英國伯爵茶味，價值 HK\$56）可享買一送一優惠，贈送之蛋糕以同等價值為準。產品供應有限，送完即止。

Pound & Roll - 惠顧指定蛋糕（價值 HK\$68）可享買一送一優惠，贈送之蛋糕以同等價值為準。產品供應有限，送完即止。

Shaz Confections - 惠顧指定蛋糕（價值 HK\$58-68）可享買一送一優惠，贈送之蛋糕以同等價值或較低者為準。產品供應有限，送完即止。

Sweet Fashion House - 惠顧指定蛋糕（價值 HK\$60）可享買一送一優惠，贈送之蛋糕以同等價值為準。產品供應有限，送完即止。

Twinkle Baker Décor - 惠顧指定蛋糕（價值 HK\$48）可享買一送一優惠，贈送之蛋糕以同等價值為準。產品供應有限，送完即止。

- 每次交易只限使用 1 張電子禮券。

- 電子禮券只可於同一商戶作單次消費使用。

- 只限於有效期內使用，逾期作廢。

- 電子禮券不可兌換現金、禮券或其他禮品。

- 二維碼只限使用一次。

- 電子禮券可以與 K Dollar 及 K11 禮券同時使用。但不可以疊加於其他 KLUB 11 電子禮券使用。

- KLUB 11 不對禮品承擔任何責任，而二維碼持有人將放棄其追究 KLUB 11 及 KLUB 11 禮賓尊區的所有權利及利益(如有)。

- 本條款及細則的解釋權歸 KLUB 11。如有任何爭議，K11 Loyalty Program Limited 對相關方作出的最終決定為準。

- 此條款及細則的中文版本只供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文版本為準。

- 此條款及細則適用香港特別行政區法律。

- From today onwards until 31 March 2021 (“Validity Date”), the bearer of this QR code can enjoy a buy-one-get-one free offer on designated cakes at participating merchants in K11 Art Mall. Products are subject to limited daily quantities; available while stocks last. For inquiries, please contact participating merchants.

- Participating merchants include: < Baekmidang, La Creation de Gute, La Famille, Pound & Roll, Shaz Confections, Sweet Fashion House, Twinkle Baker Décor>

- Offer details:

Baekmidang - Purchase designated cakes (valued at HK\$45) can enjoy a buy-one-get-one offer. The complimentary cake shall be of the same value. While stocks last.

La Creation de Gute - Purchase designated cakes (valued at HK\$30-\$34) to enjoy a buy-one-get-one offer. The complimentary cake shall be of the same value or lower. While stocks last.

La Famille - Purchase a designated cake (Japanese Yuzu/Hazelnut Sumiyaki Coffee/Earl Grey Tea flavours, valued at HK\$56 each) to enjoy a buy-one-get-one offer. The complimentary cake shall be of the same value. While stocks last.

Pound & Roll - Purchase designated cakes (valued at HK\$68) to enjoy a buy-one-get-one offer. The complimentary cake shall be of the same value. While stocks last.

Shaz Confections - Purchase designated cakes (valued at HK\$58-68) to enjoy a buy-one-get-one offer. The complimentary cakes shall be of the same value or lower. While stocks last.

Sweet Fashion House - Purchase designated cakes (valued at HK\$60) to enjoy a buy-one-get-one offer. The complimentary cake shall be of the same value. While stocks last.

Twinkle Baker Décor - Purchase designated cakes (valued at HK\$48) to enjoy a buy-one-get-one offer. The complimentary cake shall be of the same value. While stocks last.

- Each e-voucher can only be used for a single transaction at a single merchant.

- Only 1 e-voucher is accepted per transaction.

- The QR code shall be invalid after the Validity Date.

- The e-voucher cannot be exchanged for cash, other coupons or items.

- The QR code can only be used once.

- The e-voucher can be used in conjunction with K Dollars and K11 Gift Vouchers, but not additional KLUB 11 e-vouchers.

- In no event shall KLUB 11 be liable to the QR Code holder for any damages or losses in relation to the Reward, and they shall give up their rights and interests to pursue damages or losses (if any) of any nature against KLUB 11 and KLUB 11 Koncierge. - KLUB 11 has the right to amend these terms and conditions without prior notice. In case of any disputes, the decision of K11 Loyalty Program Limited shall be final and binding on parties concerned.

- The Chinese version of these terms and conditions are for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

- These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special Administrative Region.

SWEET PASS B <CONFECTIONARY ITEMS>

- 二維碼持有人可於即日至 2021 年 3 月 31 日（「有效期」）到 K11 Art Mall 參與商戶購買指定產品可享買一送一優惠，每日產品供應數量有限，送完即止。有關詳情可向各參與商戶查詢。

- 參與商戶包括: <agnès b. DÉLICES, CHEZ CHOUX DE GRAND, Kyoto Matcha An Green Tea Specialist, Smile Yogurt & Dessert Bar, Stecco Natura, Tea Express Bar by Jrink>

- 各參與商戶詳情:

agnès b. DÉLICES - 惠顧指定排裝低糖黑朱古力 (價值 HK\$110) 可享買一送一優惠。產品供應有限，送完即止。

CHEZ CHOUX DE GRAND - 惠顧指定芭芙 (價值 HK\$27-30) 可享買一送一優惠，贈送之芭芙以同等價值或較低者為準。產品供應有限，送完即止。

Kyoto Matcha An Green Tea Specialist - 惠顧指定抹茶栗子餡蜜雪糕 (價值 HK\$78) 可享買一送一優惠(只限外賣)。產品供應有限，送完即止。

Smile Yogurt & Dessert Bar - 惠顧指定日本土多啤梨乳酪 (價值\$62) 可享買一送一優惠。產品供應有限，送完即止。

Stecco Natura - 惠顧指定冰點/雪葩/意式沙冰 (價值\$39) 可享買一送一優惠。產品供應有限，送完即止。

Tea Express Bar by Jrink - 惠顧指定 Jrinkxpress fruited (價值\$42) 可享買一送一優惠。產品供應有限，送完即止。

- 每次交易只限使用 1 張電子禮券。

- 電子禮券只可於同一商戶作單次消費使用。

- 只限於有效期內使用，逾期作廢。

- 電子禮券不可兌換現金、禮券或其他禮品。

- 二維碼只限使用一次。

- 電子禮券可以與 K Dollar 和 K11 禮券同時使用。但不可以疊加於其他 KLUB 11 電子禮券使用。

- KLUB 11 不對禮品承擔任何責任，而二維碼持有人將放棄其追究 KLUB 11 及 KLUB 11 禮賓尊區的所有權利及利益(如有)。

- 本條款及細則的解釋權歸 KLUB 11。如有任何爭議，K11 Loyalty Program Limited 對相關方作出的最終決定為準。

- 此條款及細則的中文版本只供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文版本為準。

- 此條款及細則適用香港特別行政區法律。

- From today onwards until 31 March 2021 ("Validity Date"), the bearer of this QR code can enjoy a buy-one-get-one free offer on designated products at participating merchants in K11 ART MALL. Products are subject to limited daily quantities; available while stocks last. For inquiries, please contact participating merchants.

- Participating merchants include: <agnès b. DÉLICES, CHEZ CHOUX DE GRAND, Kyoto Matcha An Green Tea Specialist, Smile Yogurt & Dessert Bar, Stecco Natura, Tea Express Bar by Jrink>

Offer details:

agnès b. DÉLICES - Purchase any designated low-sugar dark chocolate bar (valued at HK\$110) to enjoy a buy-

one-get-one offer. While stocks last.

CHEZ CHOUX DE GRAND - Purchase any designated cream puff (valued at HK\$27-30) to enjoy a buy-one-get-one offer. The complimentary cream puff shall be of the same value or lower. While stocks last.

Kyoto Matcha An Green Tea Specialist -Purchase any designated Matcha Chestnut Anmitsu ice-cream (valued at HK\$78) to enjoy a buy-one-get-one offer. Takeaway only; while stocks last.

Smile Yogurt & Dessert Bar - Purchase any designated Japanese strawberry frozen yogurt (valued at HK\$62) to enjoy a buy-one-get-one offer. While stocks last.

Stecco Natura - Purchase any designated gelato/sorbet (valued at HK\$39) to enjoy a buy-one-get-one offer. While stocks last.

Tea Express Bar by Jrink - Purchase any designated Jrinkxpress fruittea (valued at HK\$42) to enjoy a buy-one-get-one offer. While stocks last.

- Each e-voucher can only be used for a single transaction at a single merchant.
- Only 1 e-voucher is accepted per transaction.
- The QR code shall be invalid after the Validity Date.
- The eVoucher cannot be exchanged for cash, other coupons or items.
- The QR code can only be used once.
- The eVoucher can be used in conjunction with K Dollars and K11 Gift Vouchers, but not additional KLUB 11 e-vouchers.

- In no event shall KLUB 11 be liable to the QR Code holder for any damages or losses in relation to the Reward, and they shall give up their rights and interests to pursue (if any) of any nature against KLUB 11 and KLUB 11 Koncierge.

- KLUB 11 has the right to amend these terms and conditions without prior notice. In case of any disputes, the decision of K11 Loyalty Program Limited shall be final and binding on parties concerned.

-The Chinese version of these terms and conditions are for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

-These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special Administrative Region.

SWEET PASS C <COMPLIEMENTARY DESSERTS>

- 二維碼持有人可於即日至 2021 年 6 月 30 日 (「有效期」) 到 K11 Art Mall 參與商戶消費滿 HK\$200 即可獲贈指定甜品一份(只限堂食)。每日產品供應數量有限，送完即止。有關詳情可向各參與商戶查詢。

- 參與商戶包括: <Ahan Thai, ATUM Restaurant, Café Crepe, Dao Cheng Taiwanese Restaurant, Floom Floom Café & Kitchen, PAN de PAIN Pancakes & Sweets, The Alchemist Café>

- 各參與商戶詳情:

Ahan Thai - 堂食滿 HK\$200 可免費享用指定甜品一份(楊枝金露沙沙 HK\$68)。產品供應有限，送完即止。

ATUM Restaurant - 堂食滿 HK\$200 可免費享用指定甜品一份(紅桑莓雪葩 • 竹炭朱古力雪糕 • 蛋白霜 HK\$88)。產品供應有限，送完即止。

Café Crepe - 堂食滿 HK\$200 可免費享用指定甜品一份(香港法式西多士 HK\$69)。產品供應有限，送完即止。

Dao Cheng Taiwanese Restaurant - 堂食滿 HK\$200 可免費享用指定甜品一份 (薑汁桃膠燉杏仁鮮奶 HK\$40)。產品供應有限，送完即止。

Floom Floom Café & Kitchen - 堂食滿 HK\$200 可免費享用指定甜品一份(粒粒花生醬芝士厚吐司 - 配麻糬 HK\$68)。產品供應有限，送完即止。

PAN de PAIN Pancakes & Sweets - 堂食滿 HK\$200 可免費享用指定甜品一份 (Original Souffle HK\$85)。產品供應有限，送完即止。

Ricky's Kitchen - 堂食滿 HK\$200 可免費享用指定甜品一份(祥仔特色芭菲 HK\$78)。產品供應有限，送完即止。

The Alchemist Café - 堂食滿 HK\$200 可免費享用指定甜品一份(法式蘋果撻配雲呢拿雪糕 HK\$78)。產品供應有限，送完即止。

- 每次交易只限使用 1 張電子禮券。

- 電子禮券只可於同一商戶作單次消費使用。

- 只限於有效期內使用，逾期作廢。

- 電子禮券不可兌換現金、禮券或其他禮品。

- 二維碼只限使用一次。

- 電子禮券可以與 K Dollar 和 K11 禮券同時使用。但不可以疊加於其他 KLUB 11 電子禮券使用。

- KLUB 11 不對禮品承擔任何責任，而二維碼持有人將放棄其追究 KLUB 11 及 KLUB 11 禮賓尊區的所有權利及利益(如有)。

- 本條款及細則的解釋權歸 KLUB 11。如有任何爭議，K11 Loyalty Program Limited 對相關方作出的最終決定為準。

- 此條款及細則的中文版本只供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文版本為準。

- 此條款及細則適用香港特別行政區法律。

- From today onwards until 31 March 2021 ("Validity Date"), the bearer of this QR code can enjoy a complimentary designated dessert upon spending HK\$200 at participating merchants in K11 Art Mall (Dine-in only). Products are subject to limited daily quantities; available while stocks last. For inquiries, please contact participating merchants.

- Participating merchants include: <Ahan Thai, ATUM Restaurant, Café Crepe, Dao Cheng Taiwanese Restaurant, Floom Floom Café & Kitchen, PAN de PAIN Pancakes & Sweets, Ricky's Kitchen, The Alchemist Café>

- Offer details:

Ahan Thai - Receive a designated complimentary dessert (Mango Tree HK\$68) upon spending of HK\$200 (dine-in only)

ATUM Restaurant - Receive a designated complimentary dessert (Raspberry sorbet • bamboo charcoal chocolate ice cream • meringue HK\$88) upon spending of HK\$200 (dine-in only)

Café Crepe - Receive a designated complimentary dessert (H.K. Style French Toast HK\$69) upon spending of HK\$200 (dine-in only)

Dao Cheng Taiwanese Restaurant - Receive a designated complimentary dessert (Almond Milk with Ginger Sauce and Peach Resin HK\$40) upon spending of HK\$200 (dine-in only)

Floom Floom Café & Kitchen - Receive a designated complimentary dessert (Cheese Thick Toast with Peanut Butter HK\$68) upon spending of HK\$200 (dine-in only)

PAN de PAIN Pancakes & Sweets - Receive a designated complimentary dessert (Original Souffle HK\$85) upon spending of HK\$200 (dine-in only)

Ricky's Kitchen - Receive a designated complimentary dessert (Ricky's Style Parfait HK\$78) upon spending of HK\$200 (dine-in only)

The Alchemist Café - Receive a designated complimentary dessert (Apple Tart with Vanilla Ice-cream HK\$78) upon spending of HK\$200 (dine-in only)

- Each e-voucher can only be used for a single transaction at a single merchant.
- Only 1 e-voucher is accepted per transaction.
- The QR code shall be invalid after the Validity Date.
- The e-voucher cannot be exchanged for cash, other coupons or items.
- The QR code can be used once only.
- The e-voucher can be used in conjunction with K Dollars and K11 Gift Vouchers, but not additional KLUB 11 e-vouchers.

- In no event shall KLUB 11 be liable to the QR Code holder for any damages or losses in relation to the Reward, and they shall give up their rights and interests to pursue (if any) of any nature against KLUB 11 and KLUB 11 Koncierge.

- KLUB 11 has the right to amend these terms and conditions without prior notice. In case of any disputes, the decision of K11 Loyalty Program Limited shall be final and binding on parties concerned.

- The Chinese version of these terms and conditions are for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

- These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special Administrative Region.

SUGAR RUSH HK\$100 e-Voucher

- 二維碼持有人可於即日至 2021 年 6 月 30 日（「有效期」）到 K11 Art Mall 參與商戶即可使用此電子禮券(價值 HK\$100)。
- 參與商戶包括: < Ahan Thai, Café Crepe, CHEZ CHOUX DE GRAND, Floom Floom Cafe & Kitchen, Kyoto Matcha An Green Tea Specialist, PAN de PAIN Pancakes & Sweets, Pound & Roll, Shaz Confections, Smile Yogurt & Dessert Bar, Sweet Fashion House, Tea Express Bar by Jrink>
- 每次交易只限使用 1 張電子禮券 (不包括零售)。
- 電子禮券只可於同一商戶作單次消費使用。
- 只限於有效期內使用，逾期作廢。
- 電子禮券不可兌換現金、禮券或其他禮品。
- 二維碼只限使用一次。
- 電子禮券可以與 K Dollar 和 K11 禮券同時使用。但不可以疊加於其他 KLUB 11 電子禮券使用。
- KLUB 11 不對禮品承擔任何責任，而二維碼持有人將放棄其追究 KLUB 11 及 KLUB 11 禮賓尊區的所有權利及利益 (如有)。
- 本條款及細則的解釋權歸 KLUB 11。如有任何爭議，K11 Loyalty Program Limited 對相關方作出的最終決定為準。
- 此條款及細則的中文版本只供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文版本為準。
- 此條款及細則適用香港特別行政區法律。

- From today onwards until 30 June 2021 (“Validity Date”), the bearer of this QR code can use this e-voucher (valued at HK\$100) at one of the participating merchants at K11 ART MALL.
- Participating merchants include: < Ahan Thai, Café Crepe, CHEZ CHOUX DE GRAND, Floom Floom Cafe & Kitchen, Kyoto Matcha An Green Tea Specialist, PAN de PAIN Pancakes & Sweets, Pound & Roll, Shaz Confections, Smile Yogurt & Dessert Bar, Sweet Fashion House, Tea Express Bar by Jrink>
- Each e-voucher can only be used for a single transaction at a single merchant (not applicable to retail products).
- Only 1 e-voucher is accepted per transaction.
- The QR code shall be invalid after the Validity Date.
- The e-voucher cannot be exchanged for cash, other coupons or items.
- The QR code can only be used once.
- The e-voucher can be used in conjunction with K Dollars and K11 Gift Vouchers, but not additional KLUB 11 e-vouchers.
- In no event shall KLUB 11 be liable to the QR Code holder for any damages or losses in relation to the Reward, and they shall give up their rights and interests to pursue (if any) of any nature against KLUB 11 and KLUB 11 Koncierge.
- KLUB 11 has the right to amend these terms and conditions without prior notice. In case of any disputes, the decision of K11 Loyalty Program Limited shall be final and binding on parties concerned.
- The Chinese version of these terms and conditions are for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version shall prevail.
- These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special Administrative Region.